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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Na początku grudnia dokonano rozdziału środków finansowych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lo-

kalnych. Sposób, w jaki dokonano wyboru beneficjentów tego ważnego programu wsparcia samorządów 

w trudnym okresie związanym z epidemią, wywołał falę oburzenia ze strony samorządów, które nie rozumie-

ją zasad, według których podejmowano decyzje o przyznaniu bądź nieprzyznaniu samorządom środków fi-

nansowych. 

Wierzę, że takie zasady istnieją, gdyż nie wyobrażam sobie, by ponad 4 miliardy zł ze środków publicz-

nych mogły być rozdane według widzimisię urzędników, ministrów czy nawet Pana Premiera, a tym bardziej 

według klucza partyjnego. Czy mogło być tak, że publiczne pieniądze otrzymywały przede wszystkim te 

samorządy, których włodarze wywodzą się ze Zjednoczonej Prawicy? Niestety, zdaniem wielu to jedyne 

kryterium, którego można dopatrzyć się w sposobie rozdysponowania tychże środków. Jeżeli tak było, to 

mam nadzieję, że pan premier potrafi znaleźć winnych takiego upartyjnienia potężnych publicznych pienię-

dzy. Należy ich wskazać i ukarać. 

Proszę też o następujące informacje, które pozwolą mi przekazać w moim regionie fakty dotyczące tego 

zdarzenia. Proszę o regulamin lub inny dokument pokazujący zasady przyznawania środków z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. Proszę o wykaz projektów złożonych przez samorządy województwa war-

mińsko-mazurskiego wraz z potrzebną kwotą wsparcia, oceną tychże projektów przez komisję oceniającą, 

ostatecznymi decyzjami i uzasadnieniem tychże decyzji. Proszę o informację o składzie komisji, która wery-

fikowała zgłoszone wnioski. 

Panie Premierze, dodam, że Elbląg, miasto, z którego pochodzę, został podwójnie upokorzony decyzją 

o nieprzyznaniu środków w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych: po pierwsze, samym fak-

tem nieprzyznania środków, po drugie, tym, że środki, o które zabiegał Elbląg, dotyczą remontu ulicy, która 

w przyszłości ma być częścią obwodnicy, tej samej obwodnicy, którą nieco ponad rok temu obiecał Elblągo-

wi obecny wicepremier Jarosław Kaczyński, i słowa nie dotrzymał. Dlatego proszę o dokładną informację 

o powodach, które zdecydowały, że Elbląg nie otrzymał środków na zadanie, co do którego składał wniosek. 

Myślę, że Panu Premierowi też zależy na upublicznieniu prawdy na ten temat. 

Panie Premierze, mam nadzieję, że przyczyną tych złych i jątrzących decyzji były błędy ludzi i analiza 

dokumentów to wykaże, a Pan Premier, informując o tym, przywróci samorządom wiarę, że – jak to Pan po-

wiedział – z epidemią COVID-19 musimy walczyć wspólnie. 
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